



شركة أسمنت الخليج  
Gulf Cement Company P.S.C  
شركة مساهمة عامة  
Public Shareholding Company  
سجل تجاري رقم 2202 Commercial Reg. No.

Ref : IR/ 1611 /2017  
Date : 17 December 2017

Mr. Saif Sayeh Al Mansouri  
Senior Head Of Listed Companies Department  
Abu Dhabi Securities Exchange

After Greetings,,

**Subject : suspension of transferring shares to  
Boursa Kuwait**

With reference to the above subject and to the letter sent to us by the M/S of Kuwait Clearing Company Ref. No. (MC / 5417) dated 28/11/2017, related the maximum and minimum trading of shares on the Boursa Kuwait, as well as on the instructions of the Capital Markets Authority of Kuwait to enforce the rules of listing in the stock exchange, which determined that the maximum shall not exceed 40% of the total issued shares.

Accordingly, Gulf Cement Company addressed the Kuwaiti Clearing Company by reference no. (1560) on 06/12/2017 and requested that this decision not be applied to the company since it was established in 1977 and was officially listed on the Boursa Kuwait in 1990, before issuing rule No. (7) for the year 2010, which included Article (2-5-2) which is applied to companies requesting the new listing.

this decision will result in the suspension of any transfer as the ratio of shares registered till date in Kuwait exceeds 60% of the total capital of the Gulf Cement Company because the main owners of the shares of the company are the Kuwaiti investors since the establishment of the company.

Since Kuwait Clearing Company has requested that no shares be transferred to it, Gulf Cement Company will not be able to execute any transfer request to Boursa Kuwait until the final response from Kuwait will be received, which will be disclosed upon receipt.



أحمد عبد الله علي الأعماش  
العضو المنتدب

نسخة إلى السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع

P.O. Box : 5295, Ras Al Khaimah  
United Arab Emirates

Phone : +971 7 2668222  
Fax : +971 7 2668288 / 2668038  
E-mail : info@gulfcement.ae  
Website : www.gulfcement.ae



ISO 9001 : 2008 & ISO 14001 : 2004 CERTIFIED  
رأس المال المصرح به والمدفوع : 821,096,820 درهم الإمارات  
Authorised and paid up capital : AED 821,096,820

الإشارة : IR/ 1611 /2017  
التاريخ 17 ديسمبر 2017

السيد / سيف صياح المنصوري  
رئيس أول إدارة شؤون الشركات  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
تحية طيبة وبعد,,

**الموضوع : تعليق تحويل الأسهم إلى بورصة الكويت**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى الكتاب الوارد إلينا من السادة الشركة الكويتية للمقاصة مرجع رقم ( ك.م / 5417 ) المؤرخ في 28 / 11 / 2017 ، بشأن الحدود القصوى والدنيا لتداول الأسهم في بورصة الكويت ، وذلك بناءً على تعليمات هيئة أسواق المال بدولة الكويت لإنفاذ قواعد الإدراج بالبورصة التي حددت أن لا يزيد الحد الأقصى عن نسبة 40 ٪ من إجمالي الأسهم المصدرة عنها.

وبناءً عليه فقد قامت شركة إسمنت الخليج بمخاطبة الشركة الكويتية للمقاصة بكتاب مرجع رقم ( 1560 ) بتاريخ 06 / 12 / 2017 وطلب عدم تطبيق هذا القرار على الشركة كونها تأسست في عام 1977 وتم إدراجها رسمياً ببورصة الكويت في عام 1990 أي قبل صدور اللائحة التنفيذية من القانون رقم (7) لعام 2010 ، الذي تضمن المادة رقم ( 2-5-2 ) التي يتم تطبيقها على الشركات طالبة الإدراج حديثاً .

وأن هذا القرار سوف ينتج عنه إيقاف أي تحويل حيث أن نسبة الأسهم المسجلة حتى تاريخه في الكويت تتجاوز 60٪ من إجمالي رأس المال لشركة إسمنت الخليج ، لأن المالكين الرئيسيين لأسهم الشركة هم المستثمرين الكويتيين منذ تأسيس الشركة .

وحيث أن الشركة الكويتية للمقاصة قد طلبت عدم تحويل أي أسهم إليها ، فإن شركة إسمنت الخليج لن تستطيع تنفيذ أي طلب تحويل إلى بورصة الكويت حتى يصلها الرد النهائي في هذا الشأن من الكويت ، والذي سيتم الإفصاح عنه عند استلامه .

ص.ب : 5295 - رأس الخيمة  
الإمارات العربية المتحدة

هاتف : +971 7 2668222  
فاكس : +971 7 2668288 / 2668038  
البريد الإلكتروني : info@gulfcement.ae  
الموقع على الإنترنت : www.gulfcement.ae